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Interpellation till kommunstyrelsen ordförande Mats Gerdau angående 

Nytt läge i Slussenfrågan, kommer Nacka att ändra sitt förhållningssätt med 

busslösning i Katarinaberget och övrigt? 

Den nya politiska majoritetens ställningstagande för Slussenprojektet har börjat ändrats i sina 

förutsättningar. Exploaterings- och stadsbyggnadskontorets chefer inväntar nya ställningstagande för 

Slussenprojektet. Som ett första tecken på detta är den planerade rivningen av Kolingsborg nu 

stoppad.   

Socialdemokraterna i Stockholm har tidigare sagt:  "Slussenprojektet framstår som ett haveri. Ingen 
vet vad det kommer att kosta och det saknas en helhetslösning. Den lagakraftvunna detaljplanen har 
stora brister både avseende gestaltning och kommunikationslösningar. Detta vill vi göra någonting 
åt.  
  
Vi socialdemokrater är beredda att ta ett omtag och göra en genomlysning, gärna med en 
expertkommission, för att få klarhet i hur vi ska gå vidare och vilka beslut som måste tas för att få en 
fungerande sluss och kommunikationsknut som inte förfular utan förstärker Stockholms och Söders 
skönhet.  
  
Vi ser gärna att man i omtaget tittar närmare på de alternativa förslag som har presenterats och 
använder dessa som inspiration för att ta fram ett så bra förslag som möjligt."  
  
Nya förutsättningar öppnar nya och förhoppningsvis förbättrade möjligheter för alla parter. Frågan är 

hur de styrande moderaterna med stödpartier kommer att ställa sig till de nya förutsättningarna. 

 Kommer Nackas majoritet att fortsätta att förorda lösningen Nya Slussen? 

 Kommer Nackas majoritet att ställa sig negativa till alternativa planlösningar?  
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